

A young girl with short dark hair is shown in profile, looking through the eyepiece of a microscope. The scene is dimly lit with a strong blue color cast. The background shows a blurred laboratory setting with shelves. The text "How Did Everything Get Here?" is overlaid in large white font, and "Steve Flatt" is at the bottom in a smaller white font.

# How Did Everything Get Here?

Steve Flatt



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

## Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal. Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kam:i vinay\_coc@rediffmail.com

Laman web: [www.thebibleway.net/IBKIMalay.html](http://www.thebibleway.net/IBKIMalay.html)

## Bagaimana Semuanya Disini?

### **Penciptaan atau Ledakan Besar?**

Bagaimana semuanya bermula? Dari mana semuanya datang? Perkara pertama yang disedari oleh manusia adalah perkara di sekelilingnya, dunia luar. Apabila bayi datang ke dunia ini, dia lebih sedar tentang orang dan perkara daripada dia tentang dirinya sendiri. Ia lebih kepada kesedaran luaran daripada dalaman. Masa berlalu, mereka mula menyedari bahawa terdapat persoalan tentang dari mana datangnya semua perkara ini. Seorang kanak-kanak yang agak kecil mungkin mula bertanya soalan tentang asal usul dan soalan itu mudah pada mulanya. Seorang kanak-kanak mungkin berkata, "Dari mana datangnya bintang-bintang di langit?" Soalan mudah biasanya mendapat jawapan yang mudah. Jika ibu bapa adalah seorang yang percaya kepada Tuhan, seorang Kristian, jawapannya mungkin, "Tuhan meletakkan mereka di sana." Jika ibu bapa seorang ateis, seorang yang tidak beriman, jawapannya mungkin,

Apabila mereka semakin dewasa soalan menjadi lebih canggih, bukan hanya "bagaimana bintang sampai ke sana" atau "bagaimana bulan sampai ke sana". Bagaimanakah kita menerangkan galaksi yang berjarak trilion tahun cahaya? Bagaimanakah kita menerangkan kerumitan badan manusia, otak manusia, buah pinggang atau mata? Bagaimanakah kita menerangkan semua undang-undang dan sifat fizik yang menyatukan semua perkara ini? Dari mana datangnya semua itu? Soalan yang lebih canggih menuntut jawapan yang lebih canggih dan munasabah. Kami mahukan jawapan yang dirumus secara logik yang akan menahan soalan dan penyelidikan. Wajar juga bahawa kita harus bertanya tentang asal usul, dan menuntut jawapan yang tepat dengan semua data yang diketahui dan masuk akal dalam menghadapi

pertanyaan oleh kami dan oleh pengkritik. Adalah satu penghinaan kepada kepintaran kita untuk menerima jawapan yang tidak benar atau yang tidak dirumuskan dengan baik.

Kita mula melihat bahawa sumber segala-galanya, adalah sumber yang ghaib, sumber yang mempunyai kuasa dan akal yang tertinggi dan sumber yang mempunyai akhlak dan etika. Secara definisi sumber itu dinamakan Tuhan. Inilah yang Paulus katakan dalam Roma 1:20, "Sebab sejak dunia diciptakan, sifat-sifat Allah yang tidak kelihatan, kuasa-Nya yang kekal dan sifat ilahi-Nya telah nampak dengan jelas, yang dapat difahami dari apa yang dijadikan sehingga manusia tidak dapat berdalih." Paul betul. Jika anda tidak dapat melihat sekeliling dan melihat apa yang telah dibuat dan menyedari bahawa banyaknya bukti yang ada untuk Tuhan yang ghaib, maha kuasa, maha pintar, maha bermoral itu, apakah yang mungkin dapat membuktikannya kepada anda?

Dari mana semuanya datang? Segala-galanya datang dari Tuhan langit dan bumi yang Mahakuasa, yang mengasihi kita dan mencipta kita dan segala yang kita lihat.

### **Undang-undang Alam atau Kekuatan Ghaib?**

Apabila ditanya soalan tentang asal usul, pandangan Kristian adalah bahawa dunia ini mesti mempunyai permulaan yang luar biasa. Permulaan Alkitab, Firman Tuhan, mengatakan "Pada mulanya, Tuhan menciptakan langit dan bumi." (Kejadian 1) Perkara yang sama dibuktikan berulang kali dalam kitab suci. "Dia membungkus diri-Nya dengan cahaya seperti pakaian, Dia membentangkan langit seperti kemah dan meletakkan balok-balok bilik-Nya di atasnya. perairan mereka. Dia menjadikan awan sebagai kereta-Nya dan Dia menunggangi sayap angin. Dia menjadikan angin sebagai utusan-Nya, nyala api hamba-Nya. Dia meletakkan bumi di atas asasnya." (Mazmur 104) Siapakah yang mencipta segala yang ada? Tuhan melakukannya - Tuhan Bapa, Anak dan Roh Kudus.

Juga, Kolose 1:16, menyatakan "Sebab di dalam Dialah telah diciptakan segala sesuatu, yang ada di sorga dan yang ada di bumi, yang kelihatan dan yang tidak kelihatan, baik takhta, baik kerajaan, pemerintah, maupun penguasa, segala sesuatu telah diciptakan oleh Dia dan untuk Dia. Dia ada terlebih dahulu. segala sesuatu dan di dalam Dia, segala sesuatu bersatu." Itulah jawapan bagi orang Kristian. Bagaimana semuanya sampai di sini? Terdapat kuasa ghaib.

Tetapi bagi mereka yang akan berpegang pada premis bahawa segala-galanya datang melalui kuasa semula jadi, mereka mendapati diri mereka berada dalam kedudukan yang tidak mengenal pertahanan.

Terdapat dua perkara asas di alam semesta ini. Ada jirim dan ada tenaga. Masalahnya ialah jirim mahupun tenaga tidak mempunyai daya kreatif dalam diri mereka sendiri. Jirim tidak mencipta jirim lain. Sekeping kayu tidak secara semula jadi mencipta sekeping kayu lain. Jirim dan tenaga terus digunakan. Berapa kali anda mendengar saintis memberitahu kita bahawa alam semesta kita ini semakin berkurangan? Kita diberitahu bahawa matahari kita, yang merupakan bintang dalam galaksi Bima Sakti, adalah kira-kira usia pertengahan. Sepatutnya, satu bilion tahun dari sekarang matahari kita akhirnya akan menggunakan semua tenaganya. Ia semakin surut. Jika alam semesta kita terdiri daripada jirim dan tenaga, dari manakah datangnya benda-benda itu? Mengikut undang-undang semula jadi, mereka tidak mencipta diri mereka sendiri. Dari mana mereka datang? Mengikut undang-undang semula jadi, ia akan berkurangan dan akan dibelanjakan. Siapa yang mencipta gudang tenaga yang hebat pada mulanya? Sains semula jadi tidak tahu jawapan.

Teori saintifik semasa berpendapat bahawa cahaya, apabila ia dicipta, datang daripada bahan bukan hidup. Itu andaian yang menarik, bukan? Dalam sebuah buku yang diterbitkan tidak lama dahulu yang dipanggil "Isu dan Evolusi", ia menyatakan perkara itu, "Andaian bahawa semua hidupan datang daripada bahan bukan hidup mesti dibuat oleh saintis moden jika dia percaya bahawa soalan, 'Apakah kehidupan?' tergolong dalam sains semula jadi." Maksudnya ialah mereka yang mencadangkan bahawa tidak ada sebab ghaib mesti mencadangkan bahawa kehidupan datang dari sesuatu yang tidak bernyawa. Tetapi, itu terbang dalam menghadapi sains moden. Pernahkah anda mendengar tentang teori generasi spontan, satu teori yang popular pada abad ke-19 bahawa kehidupan memang datang daripada bahan bukan hidup? Orang dahulu kala percaya bahawa cacing sebenarnya berasal dari bulu kuda yang dicelup ke dalam air. Ah, tetapi bersama-sama datang seorang saintis terkenal dengan nama Louis Pasteur. Anda mungkin pernah mendengar tentang dia, dia besar dalam susu. Pasteur melalui beberapa eksperimen mengesahkan kesimpulan bahawa kehidupan tidak boleh datang daripada bahan bukan hidup. Adakah anda nampak maksudnya? Adakah anda melihat bahawa

mereka yang mengatakan bahawa dunia ini dan alam semesta ini entah bagaimana sentiasa ada? Adakah anda nampak maksudnya? Adakah anda melihat bahawa mereka yang mengatakan bahawa dunia ini dan alam semesta ini entah bagaimana sentiasa ada? Adakah anda nampak maksudnya? Adakah anda melihat bahawa mereka yang mengatakan bahawa dunia ini dan alam semesta ini entah bagaimana sentiasa ada?

Sains harus menolak dirinya untuk memegang pandangan bukan penciptaan. Semasa kita melihat soalan ini, "Dari mana datangnya segala-galanya?" Apabila dikurangkan kepada pilihan, sama ada terdapat kuasa kreatif ghaib, atau hanya ada undang-undang semula jadi. Tidak ada pilihan untuk dibuat. Pasti ada kuasa ghaib.

### **Adakah di sini dengan reka bentuk atau adakah di sini secara tidak sengaja?**

Pertimbangkan hakikat bahawa dunia kita dipenuhi dengan berjuta-juta makhluk hidup, mana-mana satu daripadanya lebih kompleks dan canggih daripada mana-mana objek buatan manusia. Dalam erti kata lain, pasti terdapat banyak kecerdasan yang dikaitkan dengan kuasa ghaib yang meletakkan segala-galanya di sini. Tubuh kita terdiri daripada ratusan juta sel. Adakah anda tahu bahawa setiap sel kecil mempunyai sistem elektrik yang lebih kompleks daripada sistem telefon sebuah bandar dengan 30,000 orang? Bukankah itu menakjubkan? Persoalannya, "Adakah terdapat objek buatan manusia yang akan kami pertanggungjawabkan selain daripada reka bentuk dan pengeluaran pintar?" Bayangkan sistem telefon di bandar sebesar New York City. Fikirkan tentang semua suis, semua pendawaian yang rumit, pautan naik satelit. Fikirkan tentang semua yang berlaku. Bayangkan seseorang memberitahu anda bahawa tiada siapa yang mereka bentuknya. Tiada siapa yang melukis sebarang gambar, tidak ada rancangan, dan tiada siapa yang menghasilkan keseluruhan senario itu, tetapi ia berlaku begitu sahaja. Orang bodoh terbesar di dunia tidak akan percaya itu. Rasionaliti asas mengatakan bahawa jika kita melihat sesuatu yang kompleks, kita menganggap reka bentuk dan kecerdasan. Memandangkan adalah tidak masuk akal untuk berfikir bahawa mana-mana peranti buatan manusia dibuat tanpa reka bentuk dan pengeluaran, alangkah lebih menggelikan untuk mengandaikan bahawa tiada reka bentuk dalam objek bukan buatan manusia ini, mana-mana satu daripadanya lebih kompleks? Otak manusia, badan manusia, buah pinggang - sistem penapisan terbesar di dunia. Seorang saintis menyatakan dalam jurnal baru-baru ini bahawa peluang satu molekul protein jatuh bersama-sama di tempat secara rawak - peluang itu adalah  $1 \times 2.02 \times 10$  dinaikkan kepada kuasa ke-239. Adakah ia secara kebetulan atau adakah ia direka? Orang percaya menerima petikan seperti Mazmur 19:1 apabila Daud menulis, "Langit mewartakan kemuliaan Tuhan dan cakrawala memberitakan pekerjaan tangan-Nya." Memang ada reka bentuk dan ia sangat mengagumkan. mana-mana satu yang lebih kompleks? Otak manusia, badan manusia, buah pinggang - sistem penapisan terbesar di dunia. Seorang saintis menyatakan dalam jurnal baru-baru ini bahawa peluang satu molekul protein jatuh bersama-sama di tempat secara rawak - peluang itu adalah  $1 \times 2.02 \times 10$  dinaikkan kepada kuasa ke-239. Adakah ia secara kebetulan atau adakah ia direka? Orang percaya menerima petikan seperti Mazmur 19:1 apabila Daud menulis, "Langit mewartakan kemuliaan Tuhan dan cakrawala memberitakan pekerjaan tangan-Nya." Memang ada reka bentuk dan ia sangat mengagumkan. mana-mana satu yang lebih kompleks? Otak manusia, badan manusia, buah pinggang - sistem penapisan terbesar di dunia. Seorang saintis menyatakan dalam jurnal baru-baru ini bahawa peluang satu molekul protein jatuh bersama-sama di tempat secara rawak - peluang itu adalah  $1 \times 2.02 \times 10$  dinaikkan kepada kuasa ke-239. Adakah ia secara kebetulan atau adakah ia direka? Orang percaya menerima petikan seperti Mazmur 19:1 apabila Daud menulis, "Langit mewartakan kemuliaan Tuhan dan cakrawala memberitakan pekerjaan tangan-Nya." Memang ada reka bentuk dan ia sangat mengagumkan.  $02 \times 10$  dinaikkan kepada kuasa ke-239. Adakah ia secara kebetulan atau adakah ia direka? Orang percaya menerima petikan seperti Mazmur 19:1 apabila Daud menulis, "Langit mewartakan kemuliaan Tuhan dan cakrawala memberitakan pekerjaan tangan-Nya." Memang ada reka bentuk dan ia sangat mengagumkan.

### **Supernatural atau Natural?**

Ia adalah ghaib. Reka bentuk atau kemalangan? Ia mestilah reka bentuk. Tetapi bagaimana dengan sifat Pencipta itu? Saya mendapati semakin ramai orang di dunia kita bersedia menerima hakikat bahawa mesti ada Pencipta, tetapi semakin ramai juga yang menganggap bahawa Pencipta adalah kuasa kosmik, beberapa gumpalan tenaga besar di luar sana di alam semesta, bukan Tuhan peribadi. Untuk itu kita perlu melihat alam semesta kita. Kadang-kadang kita melihat pengecualian kepadanya, tetapi makhluk manusia yang mendiami dunia ini mempunyai rasa moral yang semula jadi.

Bukankah menakjubkan bahawa semasa anda menjangkau tamadun yang mendiami dunia ini selama berabad-abad, terdapat konsistensi yang luar biasa dari apa yang kita panggil baik dan apa yang kita panggil buruk. Jika anda kembali kepada orang Mesir atau orang India Amerika atau kepada orang Inca atau orang Babylon, tamadun yang tidak mempunyai hubungan antara satu sama lain, dan pada umumnya kod berkanun mereka adalah sangat serupa. Ia sentiasa menyalahi undang-undang untuk membunuh, ia sentiasa menyalahi undang-undang untuk mencuri, dan ia sentiasa menyalahi undang-undang untuk berbohong. Terdapat norma seksual dalam setiap tamadun tersebut. Nampaknya, dalam hati orang-orang itu ada perasaan semula jadi tentang betul dan salah. Serupa di seluruh dunia. Mengapa kita secara universal memanggil lelaki seperti Hitler atau Saddam Hussein jahat? Apakah erti kejahatan jika kita tidak diciptakan oleh Pencipta yang bermoral? Kejahatan hanya akan menjadi keutamaan saya berbanding dengan anda, dan keutamaan kami adalah sebanyak orang di muka bumi ini, tetapi bukan itu yang berlaku. Terdapat norma seksual dalam setiap tamadun tersebut. Nampaknya, dalam hati orang-orang itu ada perasaan semula jadi tentang betul dan salah. Serupa di seluruh dunia. Mengapa kita secara universal memanggil lelaki seperti Hitler atau Saddam Hussein jahat? Apakah erti kejahatan jika kita tidak diciptakan oleh Pencipta yang bermoral? Kejahatan hanya akan menjadi keutamaan saya berbanding dengan anda, dan keutamaan kami adalah sebanyak orang di muka bumi ini, tetapi bukan itu yang berlaku. Terdapat norma seksual dalam setiap tamadun tersebut. Nampaknya, dalam hati orang-orang itu ada perasaan semula jadi tentang betul dan salah. Serupa di seluruh dunia. Mengapa kita secara universal memanggil lelaki seperti Hitler atau Saddam Hussein jahat? Apakah erti kejahatan jika kita tidak diciptakan oleh Pencipta yang bermoral? Kejahatan hanya akan menjadi keutamaan saya berbanding dengan anda, dan keutamaan kami adalah sebanyak orang di muka bumi ini, tetapi bukan itu yang berlaku.

Kita diberi rasa akhlak. Rasa moral tidak datang dari sumber bukan moral. Jika kita berasal dari batu, kotoran, dan bahan, di manakah kita mendapat hati nurani atau moral?

Kita mula melihat bahawa sumber segala-galanya, adalah sumber yang ghaib, sumber yang mempunyai kuasa dan akal yang tertinggi, dan sumber yang mempunyai moral dan etika, dan menurut definisi, sumber itu dinamakan Tuhan. Inilah yang Paulus katakan dalam Roma 1:20, "Sebab sejak dunia diciptakan, sifat-sifat Allah yang tidak kelihatan, kuasa-Nya yang kekal dan sifat ilahi-Nya telah nampak dengan jelas, yang dapat difahami dari apa yang dijadikan sehingga manusia tidak dapat berdalih." Paul betul. Jika anda tidak dapat melihat sekeliling dan melihat apa yang telah dibuat dan menyedari banyaknya bukti yang terdapat di sana untuk Tuhan yang ghaib, maha kuasa, maha pintar, maha bermoral, apakah yang mungkin dapat membuktikannya kepada anda?

Dari mana semuanya datang? Dari Tuhan yang Mahakuasa langit dan bumi, yang mengasihi kita dan menciptakan kita dan segala yang kita lihat.

Pelajaran Amazing Grace # 1001 Steve Flatt

### Soalan

1. Bolehkah kuasa abadi dan sifat ketuhanan difahami dengan jelas oleh apa yang telah dijadikan Tuhan?  
Ya tidak \_\_\_\_
2. Bagaimana benda dicipta?
  - a. \_\_\_\_ Tidak diketahui
  - b. \_\_\_\_ Satu dentuman besar
  - c. \_\_\_\_ dicipta oleh dan kuasa abadi
  - d. \_\_\_\_ Tiada satu pun di atas
3. Antara dua benda di alam semesta yang manakah dicipta?
  - a. \_\_\_\_ Perkara
  - b. \_\_\_\_ Tenaga
  - c. \_\_\_\_ tidak juga
4. Penciptaan adalah secara tidak sengaja.  
Betul salah \_\_\_\_
5. Oleh kerana survival of the fittest wujud dalam dunia haiwan, maka tidak ada moral yang wujud dalam manusia?

Betul salah \_\_\_\_

